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  PROTOKÓŁ  Nr XXX/2013 

z przebiegu XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 22 maja 2013 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 

Skarbnik Gminy, Pana Zygmunta Rogowskiego Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Świebodzinie, Pana Eligiusza Lebedyńskiego I Zastępcę Komendanta 

Powiatowego Policji w Swiebodzinie, Pana Grzegorza Ławrynowicza Zastępcę Komendanta 

Komendy Regionalnej Straży Ochrony Kolei, Pana Leszka Parandyka Prezesa Zarządu 

Powiatowego Związku OSP RP w Świebodzinie, Prezesów OSP z terenu Gminy Zbąszynek, 

Pana Leszka Bochniaka Strażnika Miejskiego, Pana Wojciecha Waligórę Dyrektora 

Generalnego Swedwood, a tym samym Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek, Pana 

Jarosława Winiarza Kierownika Rewiru Dzielnicowych KPP w Świebodzinie, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu Miejskiego w Zbąszynku, 

dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli mediów oraz 

pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku  

o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych 

Ryszard Stachowiak 

Grażyna Znamirowska-Szwarc 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Marcina Kumke  (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke  funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 12 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Marcin Kumke. 
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Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

1.   Otwarcie sesji 

2.   Wybór Sekretarza obrad 

3.   Przyjęcie porządku obrad 

4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.   Interpelacje i zapytania 

8.   Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

      a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie, 

      b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego, 

      c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9.   Podjęcie uchwał 

     a) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

         (projekt nr 1) 

     b) w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Zbąszynku (projekt nr 2) 

     c) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/76/2012 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  

         22 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku  

         od nieruchomości i opłaty targowej (projekt nr 3) 

    d) w sprawie nadania imienia obiektom sportowym w Dąbrówce Wlkp. (projekt nr 4) 

    e) w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla  

        terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec nie narusza 

        ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

        i Gminy Zbąszynek (projekt nr 5) 

    f)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

         terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec  

         (projekt nr 6)  

10. Podjęcie Oświadczenia Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 maja 2013 r.  

      w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym Rady Miejskiej  

      w Zbąszynku stosunku pracy 

11.  Odpowiedzi na interpelacje 

12.  Oświadczenia i wolne wnioski 

13.  Zakończenie obrad 

 

Do odczytanego przez siebie porządku obrad Przewodniczący Rady wprowadził 

następujące zmiany: 

 

1.   Otwarcie sesji 

2.   Wybór Sekretarza obrad 

3.   Przyjęcie porządku obrad 

4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.   Interpelacje i zapytania 

8.   Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 
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      a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie, 

      b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego, 

      c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9.   Podjęcie uchwał 

     a) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

        (projekt nr 1) 

     b) w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Zbąszynku (projekt nr 2) 

     c) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/76/2012 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  

         22 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku  

         od nieruchomości i opłaty targowej (projekt nr 3) 

    d) w sprawie nadania imienia obiektom sportowym w Dąbrówce Wlkp. (projekt nr 4) 

    e) w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla  

        terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec nie narusza 

        ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

        i Gminy Zbąszynek (projekt nr 5) 

    f)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  

        terenów 

        położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec (projekt nr 6)  

   g)  projekt zmieniający uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy  

        de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją   

        w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek  

        (projekt nr 7) 

    h) w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym Rady Miejskiej  

        w Zbąszynku stosunku pracy (projekt nr 8) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje 

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

W odniesieniu do podpunktu „h” ww. porządku obrad Pan Jan Mazur zapoznał radnych  

z informacją od radcy prawnego, wskazującą konieczność zmiany ww. oświadczenia na 

uchwałę Rady Miejskiej w Zbąszynku. 

/Niniejsza informacja z dnia 15.05.2013 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 

obrad. 
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Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.6  

 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 kwietnia do 21 

maja 2013 r. - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Na salę obrad przybył radny Ryszard Stachowiak. 

Aktualna liczba biorących udział w obradach sesji: 13 radnych 

 

Do pkt. 7 

 Interpelacje i zapytania  

 

Radny Bogusław Jędrasiak skierował pytanie dotyczące ul. Poznańskiej w Dąbrówce 

Wlkp., która miała zostać utwardzona po zakończonym okresie zimowym. Radny podkreślił, 

iż jak do tej pory nie poczyniono tam żadnych kroków w kierunku naprawy wspomnianego 

odcinka drogi. Zdaniem radnego mieszkańcy wioski dopytują się o termin wykonania 

zadania. 

Ponadto Pan Bogusław Jędrasiak zwrócił uwagę na zapadniętą studzienkę (znajdującą się 

również na ww. ulicy, koło posesji Pana Marszałka). Radny poprosił o uporządkowanie 

zgłoszonych przez niego kwestii. 

 

Radny Jan Greczycho skierował pytanie dotyczące uchwał o zagospodarowaniu 

przestrzennym, a mianowicie czy prowadzone były pomiary odległości wiatraków od 

zabudowy mieszkaniowej?. Radny chciał wiedzieć również, kto finansuje działania w tym 

kierunku, a dokładniej rzecz ujmując czy środki finansowe pochodzą z budżetu gminy, czy 

też od przyszłego inwestora?. 

Ponadto radny Jan Greczycho poruszył kwestię związaną z korespondencją mieszkańców 

ul. Wojska Polskiego (nr 56-62) w Zbąszynku, w ktorej kierowano prośbę o modernizację 

drogi wewnętrznej za blokiem. Radny odniósł się do pisma z dnia 17.12.2012 r., jak również 

do pism wcześniejszych. Zdaniem radnego Przewodniczący Rady nie przedstawił radzie 
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niniejszych pism i spraw w nich poruszanych, a wypadałoby by takie kroki podjęto. 

 

Następnie radny Tomasz Krajewski skierował pytanie dotyczące przycinki drzew na ul. 

Wojska Polskiego, a mianowicie czy przewidziane są tego typu kroki? Zdaniem radnego 

umiejscowione tam drzewa stwarzają zagrożenie w momencie przejazdu pojazdów 

wielkogabarytowych. 

Ponadto radny poruszył kwestię skrzyżowania ulic Długa i Ogrodowa. Z informacji jakie 

posiada Pan Krajewski w miejscu tym utworzyła się widoczna rozpadlina, która stwarza 

zagrożenie dla przejeżdzających tamtędy samochodów. 

 

W ramach niniejszego punktu obrad głos zabrał również radny Łukasz Szymański, który 

zaapelował o kontakt z zarządcą drogi nr 302, który co prawda miejscowo skorygował 

nawierzchnię niniejszej drogi, aczkolwiek nie posprzątał znajdującego się tam grysu  

i kamieni, którym wcześniej korygowano ubytki tej nawierzchni. Znajdujące się na chodniku 

 i drodze odłamki stwarzają zagrożenie dla użytkowników ruchu jak również kanalizacji 

burzowej, która może przez nie ulec zatkaniu. 

 

 

Do pkt. 8  

 

Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

a) informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

b) informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

c) informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

 

 

Przed rozpoczeciem debaty w ww. zakresie Przewodniczący Rady powitał przybyłego na 

sesję Pana Bogdana Rogóża - projektanta dokonującego czynności związanych  

z zagospodarowaniem przestrzennym. 

Pan Jan Mazur przekazał również pozdrowienia od nieobecnego na sesji z przyczyn 

zawodowych Prezesa Zarządu Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP Województwa Lubuskiego w Zielonej Górze Edwarda Fedko. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, iż poruszane na posiedzeniu Komisji 

Porządku Publicznego i Praworządności kwestie związane z drogą nr 302, zostały 

przekazane Panu Edwardowi Fedko, który jako radny sejmiku województwa poruszy je 

podczas sesji niniejszego organu. 

 

a/ 

Informacja o działalności Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie została omówiona 

przez Komendanta Powiatowego Mariusza Ostapczuka na posiedzeniu Komisji Porządku 

Publicznego i Praworządności, w dniu 13 maja  br., w siedzibie OSP w Zbąszynku. 

W ramach uzupełnienia I Zastępca Komendanta Powiatowego Eligiusz Lebedyński 

przedstawił prezentację multimedialną stanowiącą zbiór najważniejszych zagadnień 

dotyczących ww. tematu. W niniejszym materiale przedstawione zostały m.in. takie dane jak:  
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stan zatrudnienia funkcjonariuszy policji, dofinansowanie KPP w Świebodzinie, struktura  

i wskaźniki wykrywalności przestępstw, liczba policjantów skierowana do służby 

bezpośrednio na drodze, średni czas reakcji na zdarzenia, liczebność wypadków drogowych, 

trendy przestępczości itp. 

W podsumowaniu swojego wystapienia Pan Eligiusz Lebedyński zwrócił uwagę na fakt,  

iż funkcjonariusze policji dokładają wszelkich starań, by utrzymać ład i porządek na terenie 

Gminy Zbąszynek. Podkreślił tym samym, iż wszystkie zastrzeżenia dotyczące organizacji 

służby na terenie gminy należy zgłaszać naczelnikowi prewencji, który mając takie sygnały 

wprowadzi niezbędne zmiany w jej dyslokacji. 

Na koniec Zastępca Komendanta podziękował za współpracę i okazywane wsparcie 

finansowe. 

 

b/ 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż podobnie jak wcześniejszy temat, informacja  

z działalności Strażnika Miejskiego została szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji 

Porządku Publicznego i Praworządności w dniu 13 maja 2013 r. Sprawozdanie w tym 

temacie przedstawił Strażnik Miejski Leszek Bochniak. 

Pan Jan Mazur odniósł się do omawianych kwestii, po czym otworzył dyskusję w niniejszym 

temacie. 

Radni nie zgłosili pytań, uwag oraz zastrzeżeń. 

/Informacja z działalności Strażnika Miejskiego za okres II półrocze 2012 r. i I półrocze 2013 

r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

c/ 

Informacja z działalności ppoż. była również tematem Komisji Porządku Publicznego  

i Praworządności. Szczegółowe sprawozdanie w tym temacie zostało przedstawione przez 

przedstawicieli zarówno Ochotniczej jak i Państwowej Straży Pożarnej.  

O podsumowanie najważniejszych informacji z zakresu ww. tematu został poproszony 

Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Leszek Parandyk, który przedstawił 

sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej w 2012 roku z perspektywy działalności 

strażaków ochotników. 

/Sprawozdanie za rok 2012- z zakresu ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu/. 

Następnie głos w niniejszym temacie zabrał również Komendant Państwowej Staży 

Pożarnej w Świebodzinie Zygmunt Rogowski, który pokrótce przedstawił bieżącą 

działalność Państwowej Straży Pożarnej.  

 

Podsumowując niniejszy temat Przewodniczący Rady streścił przebieg posiedzenia Komisji 

Gospodarki i Budżetu, która przeanalizowała zestawienie wydatków jakie Gmina Zbąszynek 

poniosła na cele bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

/Wydatki Gminy Zbąszynek na cele bezpieczeństwa i porządku publicznego stanowią 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Następnie Pan Jan Mazur otworzył dyskusję w ww. temacie, podczas której radni mieli 

możliwość zadawania pytań i zgłaszania uwag. 
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W ramach dyskusji głos zabrał radny Wojciech Półtorak, który poruszył kwestię budowy 

remizy strażackiej w Kosieczynie. Zdaniem radnego od sześciu lat temat ten przewija się 

przez kolejne sprawozdania, zaś na ostatnim spotkaniu wiejskim z mieszkańcami Burmistrz 

Zbąszynka poinformował, iż Agencja Nieruchomości Rolnych nie może przekazać działki  

z przyczyn prawnych. Według radnego najlepszym rozwiązaniem będzie zakup działki dla 

strażaków z Kosieczyna, którzy w czynie społecznym robią coś dla innych, ponieważ póki co 

w samym Kosieczynie nic się nie dzieje. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Parandyk, który już we wstępie podkreślił, iż nie zgadza się 

ze stwierdzeniem, że w Kosiczynie nic się nie dzieje. Argumentem przemawiającym za 

bezzasadnością twierdzeń radnego jest chociażby fakt, iż jednostka OSP została 

doposażona w specjalistyczny sprzęt tj. samochód, mundury. Ponadto 27 wyjazdów OSP na 

akcje, przytoczonych w sprawozdaniu również świadczy o jej aktywności. Odnosząc się do 

kwestii związanej z budową remizy potwierdził, iż problemem jest pozyskanie gruntu. 

Kończąc swoją wypowiedź Pan Leszek Parandyk podkreślił, iż nie będzie się wypowiadał 

na temat działki, ponieważ nie wchodzi to w zakres jego kompetencji. 

 

W uzupełnieniu wypowiedzi Burmistrz Zbąszynka poinformował, iż ww. działka będzie 

przejęta przez gminę w tym roku, a więc sprawa ta jest już załatwiona. Zdaniem Burmistrza 

Zbąszynka gmina może zakupić działkę łącznie z lasem, aczkolwiek wiązać się z tym będą 

późniejsze interpelacje typu: „dlaczego coś nie zostało zrobione?”. Odpowiedź będzie wtedy 

prosta: „bo zakupiono grunt, którego nie trzeba było kupować”. Poza tym Pan Wiesław 

Czyczerski podkreślił, iż na dzień dzisiejszy w Kosieczynie nie ma problemu z parkowaniem 

wozu strażackiego, ponieważ nie stoi on pod gołym niebem. Do 2015 roku obowiązuje 

ważna umowa dzierżawy obiektu. W związku z tym nawet gdyby wystapiły problemy  

z przejęciem gruntu, w każdej chwili  można znaleźć inne miejsce gdzie pojazd będzie 

garażowany. 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady streścił przebieg posiedzenia Komisji 

Porządku Publicznego i Praworządności. Przytoczył tym samym stanowisko członków tejże 

Komisji.  

Następnie w ramach swojej wypowiedzi Pan Jan Mazur podziękował wszystkim służbom jak 

również Burmistrzowi Zbąszynka za trud wkładany we wzajemną współpracę, przyczyniającą 

się do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Zbąszynek. Ponadto w ramach 

uznania zasług Pan Jan Mazur w imieniu Rady Miejskiej jak i Burmistrza Zbąszynka wręczył 

wyróżnionym gościom symboliczne statuetki. 

 

Przedstawiciele policji, straży pożarnej, straży ochrony kolei, jak również honorowy obywatel 

Gminy Zbąszynek, wyrazili podziękowanie za współpracę na rzecz dobra mieszkańców 

gminy. 

 

Rada Miejska przyjęła przedstawione informacje poprzez aklamację. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 
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Po przerwie: 

 

Do pkt. 9 

  

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

(projekt nr 1). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/34/2013  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/34/2013 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Zbąszynku (projekt nr 2). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/35/2013  

w sprawie trybu ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Zbąszynku.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/35/2013 w sprawie trybu ustalenia regulaminu targowiska miejskiego  

w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/76/2012 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  

22 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku  

 od nieruchomości i opłaty targowej (projekt nr 2). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/36/2013  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/76/2012 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  
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22 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku  

 od nieruchomości i opłaty targowej. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/36/2013 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/76/2012 Rady Miejskiej  

w Zbąszynku z dnia 22 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek  

i zasad poboru podatku od nieruchomości i opłaty targowej została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie nadania imienia obiektom sportowym w Dąbrówce Wlkp. (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/37/2013  

w sprawie nadania imienia obiektom sportowym w Dąbrówce Wlkp. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/37/2013 w sprawie nadania imienia obiektom sportowym w Dąbrówce 

Wlkp.została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla  

terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta  

i Gminy Zbąszynek (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/38/2013  

w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla  

terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta  

i Gminy Zbąszynek.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/38/2013 w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp.  

i Rogoziniec nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
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f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec (projekt nr 6) 

W związku z pytaniem radnego Jana Greczycho, Burmistrz Zbąszynka poprosił  

o przybliżenie szczegółów Pana Bogdana Rogóża – projektanta zajmującego się nieniejszą 

sprawą. 

 

Pan Bogdan Rogóż przybliżył radnym najważniejsze informacje dotyczące planowanej 

budowy farmy wiatrowej. W ramach swojej wypowiedzi Pan Rogóż przytoczył radnym 

informacje zawarte w rozporządzeniu ministra ochrony środowiska regulujące kwestie 

związane z odległością wiatraków od poszczególnych form użytkowania terenu, w tym 

zabudowy mieszkaniowej, zwracając uwagę na dopuszczalny poziom hałasu.  

Pan Projektant poinformował, iż przygotowując projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przeprowadzono badania dotyczące poziomu hałasu 

wspólnie z inną jednostką projektową specjalizującą się w tego typu zagadnieniu.  

W załączniku do niniejszego projektu uchwały naniesione zostały niezbędne dane dotyczące 

tej kwestii (izofony). Pan Bogdan Rogóż odniósł się do wyników działań oraz ich wpływu na 

miejscowy plan zagospodarowania. Pan Projektant podkreślił, iż w efekcie podjętych 

działań najbliższą siłownię wiatrową umiejscowiono w odległości 480 m, od zabudowy  

w Rogozińcu. W związku z tym spełniono prawne uwarunkowania zawarte w ww. 

rozporządzeniu ministra ochrony środowiska. 

Następnie Pan Rogóż nawiązał również do zagadnień związanych z szeroko rozumianym 

środowiskiem, w tym do regulacji związanych z odległością siłowni wiatrowych od lasu.  

Pan Rogóż poruszył również kwestie związane m.in. z migracją ptactwa, zwierzyny leśnej, 

polem elektromagnetycznym, ultradźwiękami odnosząc się tym samym do pytań radnych 

oraz sprzecznych informacji podawanych przez różne źródła. 

Na koniec Pan Projektant wspomniał również o finansowych korzyściach wynikających z tej 

inwestycji. Ponadto Pan Bogdan Rogóż podkreślił, iż inwestor wykonał również szereg 

innych opracowań, które nie są wymagane, a które dają całościowy monitoring terenu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/39/2013  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/39/2013 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp.  

i Rogoziniec została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
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g.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

zmieniający uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na 

utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku 

od nieruchomości w Gminie Zbąszynek (projekt nr 7). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXX/40/2013  

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na 

utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku 

od nieruchomości w Gminie Zbąszynek. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/40/2013 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia 

pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją  

w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody 

na rozwiązanie z radnym Rady Miejskiej w Zbąszynku stosunku pracy (projekt nr 8). 

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich 

posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Jan Greczycho stwierdził, iż niniejsza uchwała nie jest zgodna z prawem. W związku 

z tym zdaniem radnego należałoby odrzucić uchwałę bądź wyrazić zgodę (na rozwiązanie  

z radnym stosunku pracy). Radny Jan Greczycho przytoczył argumenty przemawiające 

jego zdaniem za zasadnością stwierdzenia. Wśród nich znalazły się m.in. fragmenty 

wyroków najwyższego sądu administracyjnego z dnia 09.05.2006 r. i 18.09.2008 r. 

Podsumowując swoją wypowiedź Pan Jan Greczycho oznajmił, iż pomimo sympatii  

do radnego Marcina Kumke uważa, iż ww. uchwała nie jest zgodna z prawem. 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur oznajmił, iż radny już wcześniej wyraził podobną opinię. 

Temat ten został szczegółowo skonsultowany z radcą prawnym, który nie podziela zdania 

radnego Jana Greczycho. 

 

Wobec braku innych pytań oraz zastrzeżeń Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

z wyłączeniem głosu radnego Marcina Kumke. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych (z wyjątkiem nieuczestniczącego w głosowaniu ww. 

radnego), przy 7 głosach „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła Uchwałę Nr XXX/41/2013  

w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym Rady Miejskiej w Zbąszynku 

stosunku pracy. 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

12 

 

 

 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXX/41/2013 w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym Rady 

Miejskiej w Zbąszynku stosunku pracy została podjęta przy 7 głosach „za” i 5 głosach 

„przeciw”.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 10 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

W odpowiedzi na pytanie radnego Bogusława Jędrasiaka, Pan Wiesław Czyczerski 

poinformował, iż z informacji jakie posiada zlecano wykonanie wspomnianego zadania,  

a więc w najbliższym czasie należy spodziewać się jego realizacji. Z kolei jeśli chodzi  

o studzienki kanalizacyjne, to w Dąbrówce Wlkp. jest ich więcej niż tylko we wskazanym 

przez radnego miejscu. W Zbąszynku również można zauważyć podobne ubytki. Póki co nie 

zaplanowano działań w tym kierunku, ponieważ wykraczają one poza zakres bieżącego 

utrzymania dróg, aczkolwiek temat ten nie pozostanie zamknięty. Niemniej jednak miejsce 

wskazane przez radnego znajduje się na drodze powiatowej, w związku z tym gmina wystąpi 

z zapytaniem do stosownych służb w starostwie.  

 

Odnosząc się do pytań radnego Jana Greczycho, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż  

wyczerpującej odpowiedzi udziełił projektant Pan Bogdan Rogóż. W uzupełnieniu  

Pan Wiesław Czyczerski dodał tylko, iż koszty przedsięwzięcia związane z inwestycją 

pokrył inwestor. Natomiast jeśli chodzi o studium, to inwestor nie mógł wystąpić w tej sprawie 

w imieniu gminy, ponieważ te zadania należą do jej kompetencji.  

 

Radny Jan Greczycho opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w obradach sesji: 12 radnych. 

 

Ponadto odnosząc się do pytania dotyczącego utwardzenia drogi wewnętrznej przy ul. 

Wojska Polskiego 56-59, Burmistrz Zbąszynka podkreślił, iż zadanie to zostanie wykonane.  

Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, iż ustalono wspólny plan działania z mieszkańcami, 

aczkolwiek nie ukrywa iż realizacja uzależniona jest od kwestii wygospodarowanych 

środków. W związku z tym etap wykonania przewidziany jest pod koniec roku (wrzesień-

październik) i obejmuje dodatkowo dwa inne odcinki tj. (Dom Kultury – ul. Wąska oraz „Dom 

Norwega”- ul. Poznańska). Poki co trwa jeszcze wycena niniejszego zadania. 

 

W podsumowaniu niniejszego punktu obrad Pan Wiesław Czyczerski odniósł się również 

do pytań radnego Tomasza Krajewskiego. W ramach odpowiedzi, poinformował, iż  

w chwili obecnej przycinki drzew na ul. Wojska Polskiego nie będzie, ponieważ tego typu 

zadania odbywają się w sezonie zimowym. Ponadto na dzień dzisiejszy nie wiadomo jak się 

zakończy projekt związany z zatoczkami na ul. Wojska Polskiego, bowiem istnieje 

możliwość, że kilka drzew zostanie z tego powodu usuniętych. Odnosząc się do pytania  

o rozpadlinę, Pan Wiesław Czyczerski zauważył, iż woda tam kierowana jest 

powierzchniowo, zaś system odwadniania w tamtym miejscu odziedziczono po niemcach. 

Zdaniem Burmiastrza Zbąszynka zaistniały ciek znacząco spowalnia ruch w tamtym 
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miejscu co pozwala spojrzeć na niego trochę przychylniej. Niemniej jednak należy 

przemyśleć kwestię rozwiązania problemu. 

 

Nawiązując do pytania radnego Łukasza Szymańskiego dotyczące grysu, Burmistrz 

Zbąszynka stwierdził, iż firma, która wykonywała naprawę ubytków na ww. drodze powinna 

uprzątnąć po sobie teren. 

 

Na koniec głos w omawianych kwestiach zabrał Przewodniczący Rady, który odniósł się do 

pytania radnego Jana Greczycho o korespondencję kierowaną do Rady Miejskiej.  

W ramach tego zagadnienia Pan Jan Mazur poinformował, iż sprawa drogi wewnętrznej ul. 

Wojska Polskiego 56-59 była wielokrotnie poruszana, a więc temat ten nie był „zamiatany 

pod dywan”. Przewodniczący Rady oznajmił, iż korespondencja kierowana do biura Rady 

Miejskiej każdorazowo przedstawiana jest na Konwencie Rady gdzie niejednokrotnie 

frekwencja bywa różna. Ponadto jeżeli zachodzi taka potrzeba korespondencja 

konsultowana jest z organem wykonawczym, zaś kwestie modernizacji poszczególnych 

odcinków poruszane są również na spotkaniu z mieszkańcami. Pan Jan Mazur przytoczył 

kilka przykładów. Na koniec Przewodniczący Rady podkreślił, iż wszystkim zależy na 

pozytywnym i schludnym wizerunku miasta, a więc w jego gestii nie leżą działania czyniące 

na przekór mieszkańcom gminy. 

Reasumując niniejszy temat Burmistrz Zbąszynka podkreślił, iż wspólnoty mieszkaniowe 

posiadają informacje dotyczące postępowania, które toczy się w tej sprawie.  Ponadto na 

uwagę zasługuje również fakt, iż jesienią roku ubiegłego teren ten został utwardzony, zaś 

wiosną br. wyrównany. Poza tym nie jest to najgorsza droga wewnętrzna na terenie Gminy 

Zbąszynek. 

 

Głos w sprawie zabrała również radna Halina Taczała, która oznajmiła iż mieszkańcy gminy 

dopytują się radnych o pisma, które kierują do urzędu. Chcą oni, bowiem wiedzieć czy są 

one przedstawiane radnym.  

Przewodniczący Rady po raz kolejny zaznaczył, iż korespondencja kierowana do rady nie 

jest żadną tajemnicą. Ponadto podkreślił, iż na najbliższym wspólnym posiedzeniu Komisji 

odniesie się do ww. pisma z dnia 17 grudnia 2012 r., udzielając pełnej informacji w tej 

sprawie. 

 

Do pkt. 11. 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach niniejszego punktu obrad głos zabrał radny Ryszard Stachowiak, który poruszył 

temat budowy ścieżki rowerowej: Chlastawa-Nądnia. Radny chciał wiedzieć, czy niniejsza 

ścieżka będzie przebiegała zgodnie z konfiguracją terenu? 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka poinformował, iż budując ścieżkę w dużej mierze 

bierze się pod uwagę dopasowanie jej do konfiguracji terenu. Działanie to ma na celu  

zmniejszenie kosztów. Pan Wiesław Czyczerski wyjaśnił szczegóły dotyczące tej kwestii. 

W ramach tego zagadnienia zadano dodatkowo kilka innych pytań natury organizacyjnej.  

Odpowiedzi na nie udzielił Burmistrz Zbąszynka.  
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Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Bogdanowi Rogóżowi, który 

podziękował radnym za podjęcie uchwał dotyczących zagospodarowania przestrzennego. 

Podkreślił przy tym duży wkład pracy włożony w wykonanie projektu, który został doceniony 

przez radnych. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 13.05.2013 r. do biura Rady 

Miejskiej w Zbąszynku wpłynęło pismo od Kierownik OPS informujące  

o przygotowywaniu oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę sytuacji 

społecznej i demograficznej. Niniejsza ocena wraz z rekomendacjami będzie podstawą do 

planowania budżetu na rok przyszły. Z uwagi na powyższe temat został szczegółowo 

przeanalizowany przez Komisję Oświaty, na posiedzeniu tejże Komisji.  

Pan Jan Mazur poprosił o uzupełnienie ww. informacji Burmistrza Zbąszynka, który 

zapoznał radnych z najważniejszymi kwestiami dotyczącymi omawianego tematu oraz  

wnioskami. Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę na zagadnienia, którymi w przyszłości 

będzie trzeba się zająć i podjąć kluczowe decyzje. 

/Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy Zbąszynek stanowi załącznik nr 

18 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska przyjęła przedstawione informacje bez uwag. 

 

Podsumowując obrady sesji Przewodniczący Rady poinformował, iż: 

 oświadczenia majątkowe zostały złożone w ustawowym terminie. W najbliższym 

czasie zostaną wysłane do Urzędu Skarbowego, 

 materiały dotyczące raportu z realizacji projektu pn. „Odnaleźć siebie”, zgodnie  

z prośbą członków Komisji Rewizyjnej wpłynęły do biura rady, gdzie udostępnione są 

zainteresowanym osobom do wglądu. 

 

Ponadto Pan Jan Mazur przybliżył radnym terminy czerwcowych posiedzeń Rady Miejskiej. 

Zaprosił tym samym radnych na turniej strzelecki z okazji Święta Samorządu Terytorialnego. 

Z tej również okazji złożył wszystkim zgromadzonym na sesji serdeczne życzenia.  

 

Na koniec Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

 

- za przyjęciem protokołu z XXIX  zwyczajnej  sesji Rady z dnia 25.04.2013 r. 

głosowano- 12  głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXIX 

zwyczajnej sesji z dnia 25.04.2013 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 12 

radnych. 
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Do pkt.12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1630 zamknął  XXX 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                               Marcin Kumke                              Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

 


